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Vragen van de gemeenteraad over : Herinrichting sportpark Schoonenberg

Toelichting bij de vragen:

In december 2018 heeft het college van B&W het collegevoorstel ‘Voorbereidingskredietplan 
sportparken Schoonenberg - Waterloo’ vastgesteld. Vervolgens zijn in de eerste helft van 2019 de 
opdracht en de projectafbakening aangescherpt. In diezelfde periode zijn alle belanghebbenden op 
en rondom Schoonenberg benaderd en zijn hun ideeën en wensen geïnventariseerd.

Vervolgens heeft het college heeft op 28 januari 2020 de visie, aanpak en scope van het project 
'herinrichting sportpark Schoonenberg-Waterloo’ vastgesteld. Om direct omwonenden hierover te 
informeren  en een toelichting te geven op de eerste schetsontwerpen, vond maandagavond 27 
januari 2020 een goed bezochte inloopbijeenkomst plaats in het clubhuis van KHC Strawberries. 
Inwoners konden hier ook aangeven wat zij van het schetsontwerp vonden en aandachtspunten 
meegeven. Alle punten zijn toen meegenomen om het plan en schetsontwerp verder uit te werken 
en zo te komen tot een masterplan. 

We zijn nu een jaar verder….  

Na een jaar lijken er weinig concrete uitvoeringsplannen te liggen en is er in de uitvoering niets 
zichtbaars ondernomen, dat zijn ook de geluiden van de betrokkenen. Corona heeft wellicht een 
vertragende werking gehad, maar de financiën zijn al gereserveerd voor het plan en een jaar stilte 
is lang.

Dat er nog niets zichtbaars is ondernomen, doet geen recht aan de bewoners en de verenigingen 
die hun betrokkenheid hebben laten zien en hebben meegedacht over het schetsontwerp. 

De PvdA Velsen hecht grote waarde aan de betrokkenheid van inwoners en sportverenigingen en 
ziet daarom dan ook graag dat er helderheid wordt gegeven over de voorgenomen 
herontwikkeling.

Daarom stellen wij het college de volgende vragen:

 



Vraag 1 

Zowel de omgeving als de Partij van de Arbeid zou graag geïnformeerd willen worden over de 
voortgang van het project, wanneer verwacht u ons te informeren?
Wat de PvdA Velsen betreft mag dit op korte termijn gebeuren.

Vraag 2

Klopt het dat de oponthoud is ontstaan door de vertragingen van de ontwikkeling ‘bouw kantine/ 
tribune’?
2a. Indien dit het geval is, is het college dan bereid om de bouw van de ‘kantine/tribune’ te  
`ontkoppelen, en daarmee op korte termijn de ‘herontwikkeling’ van de velden mogelijk te maken?
2b. Indien dit niet het geval is, welke mogelijkheden ziet het college dan om tot realisatie van het 
plan te komen? 

Vraag 3

Wanneer legt het college informatie voor aan de raad in de vorm van een integraal masterplan, 
waarin de opties van de herontwikkeling besproken kunnen worden?

Vraag 4
Wij zijn van mening dat vertraging van ontwikkeltrajecten de draagvlak negatief beïnvloed, vooral 
als er veel tijd over heen gaat, de inwoners voelen zich dan niet meer serieus genomen. 
Wat doet het college eraan, om voldoende de draagvlak te behouden?

Vraag 5

Het deel van het gebied op het terrein is ook aangemerkt als woningbouw-/ontwikkellocatie. Het 
college geeft aan dat niets eventuele woningbouw op termijn op deze locatie in de weg staat. Een 
belangrijke kans nu de woningnood hoog is. 
Wanneer informeert het college de raad en inwoners over de voortgang van de 
ontwikkellocatie(s)?

Wij zien graag de beantwoording van onze vragen binnen 15 dagen tegemoet, met 
tussenkomst van de griffie.

Met vriendelijke groet,
Ahmet Karateke

Bijlage: 
 Collegebericht 47 – herinrichting sportpark Schoonenberg- Waterloo.
 Brief – aan omwonenden, kenmerk: 94497-2019



 Afbeeldingen – gebied zie hieronder afbeelding 1 + 2
Sportparken Schoonenberg en Waterloo worden begrensd door de Tolsduinerlaan, Minister 
van Houtenlaan, Waterloolaan en Driehuizerkerkweg  in Velsen-Zuid. Sportpark 
Schoonenberg is toegankelijk vanaf de Minister van Houtenlaan, de Driehuizerkerkweg en 
via diverse wandelpaden vanuit de naastgelegen buitenplaats Schoonenberg.

Sportpark Waterloo is bereikbaar vanaf de Waterloolaan, direct naast de entree van 
hockeyvereniging Strawberries.
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 afbeelding 2


